

**Til stede:**

*Ola Aspeslåen, (leder)*  
*Anette Lunde Nyheim, (nestleder)*  
*Jim Wilhelmsen, (styremedlem)*  
*Allidrett v. Sigrid S Willa*  
*Fotballgruppa v. Idar Holten (kom senere)*  
*Ski- og sykkelgruppa v. Are Koren Krohg*  
*Ole-Petter Brendstuen, (daglig leder)*

**Forfall:**

*Håndballgruppa v. Ingvild Selfors*  
*Folkehelsegruppa v. Jo Røssummoen*

**REFERAT FRA STYREMØTE I KVAM IDRETTSLAG**

Møtet ble avholdt i klubbhuset, tirsdag 25. april 2023 kl. 19.00

**Sak 15/23 Velkommen til nye styremedlemmer**

Informasjon til styre- og gruppemedlemmer.

Vedtak:

Styret godkjente orienteringen.

**Sak 16/23 Godkjenning av møtereferat**

Godkjenning av referat fra møte 07.03.2023.

Vedtak:

Styret godkjente referatet.

**Sak 17/23 Økonomi**

Daglig leder orienterte om økonomisk status.

Vedtak:

Styret godkjente orienteringen.

**Sak 18/23 Kvamhytta**

Forslag fra renholder Heidi E. Holen ble gått gjennom.

Vedtak:

Styret vedtok at Heidi gir pristilbud. Daglig leder får fullmakt til å iverksette nødvendige tiltak.

**Sak 19/23 Orientering fra aktivitetsgruppene**

- Allidrett
  - Sesongavslutning gjennomført
  - To og to årskull slått sammen gjennom sesongen
- Håndball
  - Ikke til stede
- Fotball
  - Fotballturnering gjennomført sist helg. Suksess
  - Kick-off for alle lag torsdag 27. april
  - A-laget har sesongstart mot Vågå 01.05.2023 kl. 16.00
- Ski og sykkel
  - Liten aktivitet sist vinter
  - Etter høstferien starter Basis opp
  - Anette foreslo «midtdalskarusell» på sykkel
  - Sjekker om det er gjerderester på utsiden av pumtrackbanen
  - Gruppa har på Dustex på pumtrackbanen i løpet av forsommeren

- Folkehelse
  - Ikke til stede

Vedtak:

Styret godkjente orienteringene.

### **Sak 20/23 Andre orienteringssaker**

- Kontingent 2023:
  - Pr 25.04.2023 var det registrert 393 medlemmer mot 297 samme tid i 2022.
- E-sport:
  - Anette og daglig leder orienterte om nytt siden forrige styremøte.
    - Sigrid tipser om navn til Anette etter møtet
- Øvrige saker:
  - Sykkelbane/hopplinjer (jfr. sak 11/23)
  - Rekkje AS ønsker å komme på befarings. Lars Mathias Moen følger opp.
  - Samling (jfr. sak 06/23)
    - Rubic LagetMitt forsvinner og blir erstattet av nye løsninger for lagsadministrasjon i Rubic medlemssystem. Dette blir da et av temaene på en samling til høsten.
- Diskgolf:
  - Offisiell åpning av banen foreslås lagt 09. eller 11.05.2023.
    - Det inviteres noen som kan vise fram aktiviteten.
- Martin Brendstuen er ansatt som vaktmesterassistent i sommer.
- Klubbklær via SportDesign (ski-, sykkel- og løpsbekledning)
  - SportDesign krever likevel et minimumsantall på 5 plagg pr. produkt før de kan bestilles. Det er mulig at de kan redusere dette til 2.
  - Daglig leder bestiller opp minimumsantall av produkter som er bestilt av medlemmer. Det gjøres kun denne gangen.
- Minner om framvisning av Politiattest.
- Klubbgenser til trenere/ledere kan hentes hos på klubbkontoret. Husk at navn/størrelse må noteres og overbringes daglig leder om denne ikke er til stede.

Vedtak:

Styret godkjente orienteringene.

### **Møtet ble avsluttet kl. 21.20.**

Neste styremøte er tirsdag 6. juni 2023, kl. 19.00.

Ole-Petter Brendstuen (ref.)